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The terms used in this notice shall have the same meanings as those defined in the 
Prospectus dated 18 March 2016. 

 
THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION.  IF 

YOU ARE IN ANY DOUBT ABOUT THE ACTION TO BE TAKEN PLEASE CONSULT 
YOUR STOCKBROKER, BANK MANAGER, SOLICITOR, ACCOUNTANT, 

RELATIONSHIP MANAGER OR OTHER PROFESSIONAL ADVISER IMMEDIATELY. 
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RCS B 22847 

 
1 March 2017 

 
Dear Shareholder, 

 
We are writing to you as a Shareholder of the Henderson Horizon Fund – World Select 
Fund (the “Fund”) to inform you of the closure of the Fund. 
 
After careful consideration, the Directors have concluded that the Fund is too small at its 
current size of $4.1 million

1
 to be managed cost effectively and is unlikely to grow in the 

near future.  The Directors have therefore resolved that the Fund be liquidated in 
accordance with Article 28 of the Articles of Incorporation of the Company, where the Fund 
size is less than $25 million. The effective date for the liquidation is 31 March 2017 (the 
“Effective Date”).  
 
From the date of this letter, subscriptions or conversions into the Fund will no longer be 
permitted. 
 
Action to be taken 
 
If you agree with the proposed closure of the Fund, you need take no action. The Fund will 
be liquidated on the Effective Date and the proceeds returned to you, to the settlement 
details we hold on record. 
 
Please note that if there are any assets which we are unable to distribute to former 
shareholders after liquidation of the Fund, they shall be deposited with the Caisse de 
Consignation in Luxembourg within nine months of the Directors’ decision to close the Fund, 
where they will be available to the relevant former shareholders of the closing Fund for the 
period of time established by law. At the end of such period unclaimed amounts will revert to 
the Luxembourg State. 
 
If you do not agree with the proposed closure, then you can sell or switch your Shares free 
of charge on any date up to the dealing cut-off on 30 March 2017, in accordance with the 
provisions of the Prospectus, to allow us to prepare for the commencement of the 
termination of the Fund on the Effective Date. Please note in circumstances that the 
Directors consider appropriate, a dilution adjustment (to reflect more fairly the value of the 
investments in the circumstances) may be applied, in accordance with the provisions of the 
Prospectus; this may lower the value of your redemption proceeds. 
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Sale and switching of Shares 
 
You may apply to sell your holding or switch it into shares of any other of the Company’s 
sub-funds (provided that such an investment is permitted, including in your country) by 
instructing the Registrar and Transfer Agent to carry out the sale or switch by contacting:  
 
RBC Investor Services Bank S.A, 
Registrar and Transfer Agent, 
14, Porte de France, 
L-4360 Esch-sur-Alzette, 
Grand Duchy of Luxembourg 
Telephone: (352) 2605 9601 
Fax: (352) 2460 9937 
 
Or by contacting the institution in charge of the financial service in Belgium: 
 
CACEIS Belgium S.A., 
avenue du Port 86 C b320, 
B-1000 Brussels, 
Belgium. 
 
If you choose to sell your Shares, we will pay the sale proceeds to you in accordance with 
the provisions of the Prospectus, except that we will not impose any fee (except as 
described above) if you sell as a result of the changes described in this notice.  
 
We may require documentation to verify your identity if we do not already hold it. We may 
delay payment until we receive such verification. We will normally make payment in 
accordance with the standing instructions we hold on file. If you have changed your bank 
account and not informed us, please confirm your up-to-date details in writing to RBC 
Investor Services Bank S.A. at the address provided above.  
 
If you choose to switch your Shares to a holding in a different sub-fund, then we will use the 
proceeds to purchase shares in the sub-fund(s) you specify at the share price applicable to 
that sub-fund in accordance with the provisions of the Prospectus.  
 
As always, a switch or sale of your Shares may affect your tax position. You should 
therefore seek guidance from your professional advisers on any taxes that apply in 
the country of your respective citizenship, domicile or residence. 
 
Additional information 
 
The Directors of the Company accept responsibility for the accuracy of this letter. 
 
The cost of the expenses incurred in the liquidation of the Fund will be met by Henderson 
Global Investors Limited, while the market-related transaction costs associated with the 
disposal of the Fund’s investments will be borne by the Fund.  
 
The change will be reflected on our website www.henderson.com from the date of this letter. 
 
How to contact us 
 
If you have any questions, please contact the Registrar and Transfer Agent, RBC Investor 
Services Bank S.A., or the institution in charge of the financial service in Belgium, using the 
details above. Investors may obtain the Prospectus, the Key Investor Information 



 
 

 

Documents (“KIID”), the Articles as well as the annual and semi-annual reports of the 
Company free of charge from the registered office and at www.henderson.com.  
 
For investors in Belgium, CACEIS Belgium S.A., avenue du Port 86 C b320, B-1000 
Brussels, Belgium is the institution in charge of the financial service in Belgium. The Key 
Investor Information Documents (in English and French), the Prospectus, the Articles, as 
well as the annual and semi-annual reports of the Company (in English), can be obtained 
free of charge at institution in charge of the financial service in Belgium. 
 
Yours faithfully 
 
 

 
 
 
Iain Clark 
Chairman of the Henderson Horizon Fund Board 
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Les termes utilisés dans le présent avis auront le même sens que ceux définis dans 
le Prospectus daté du 18 mars 2016. 

 
LE PRÉSENT DOCUMENT EST IMPORTANT ET REQUIERT VOTRE ATTENTION 
IMMÉDIATE.  SI VOUS AVEZ UN QUELCONQUE DOUTE QUANT À LA MESURE À 

PRENDRE, VEUILLEZ CONSULTER IMMÉDIATEMENT VOTRE COURTIER, BANQUIER, 
AVOCAT, COMPTABLE, CHARGÉ D’AFFAIRES OU TOUT AUTRE CONSEILLER 

PROFESSIONNEL. 
 

HENDERSON HORIZON FUND (la « Société ») 
SOCIETE D’INVESTISSEMENT A CAPITAL VARIABLE (SICAV) 

LUXEMBOURG 
RCS B 22847 

 
Le 1

er
 mars 2017 

 
Cher Actionnaire, 

 
Nous vous écrivons en votre qualité d’Actionnaire du Compartiment Henderson Horizon 
Fund – World Select Fund (le « Compartiment ») afin de vous informer de la clôture du 
Compartiment. 
 
Après de mûres réflexions, les Administrateurs ont conclu que la taille actuelle de 
4,1 millions USD

1
 du Compartiment est trop petite pour qu’il soit géré de manière rentable et 

qu’il est peu probable qu’il grandisse dans un avenir proche.  Conformément à l’Article 28 
des Statuts de la Société, les Administrateurs ont par conséquent décidé de liquider le 
Compartiment car sa taille est inférieure à 25 millions USD. La date de prise d’effet de la 
liquidation est fixée au 31 mars 2017 (la « Date d’effet »).  
 
À compter de la date de la présente lettre, les souscriptions ou conversions dans le 
Compartiment ne seront plus permises. 
 
Mesure à prendre 
 
Si vous êtes satisfait de la clôture proposée du Compartiment, aucune action de votre part 
n’est nécessaire. Le Compartiment sera liquidé à la Date d’effet et les produits vous 
revenant vous seront versés, conformément à vos coordonnées relatives aux règlements 
que nous détenons dans nos archives. 
 
Veuillez noter que si de quelconques actifs ne peuvent être distribués aux anciens 
actionnaires après la liquidation du Compartiment, ils seront déposés auprès de la Caisse 
de Consignation à Luxembourg dans un délai de neuf mois à compter de la décision des 
Administrateurs de clôturer le Compartiment, où ils demeureront à la disposition des 
anciens actionnaires du Compartiment clôturé concernés pendant le délai prévu par la loi. 
Au terme de ce délai, toutes les sommes non réclamées reviendront à l’État 
luxembourgeois. 
 
Si vous n’êtes pas satisfait de la clôture proposée, vous pouvez faire procéder au rachat ou 
à la conversion de vos Actions gratuitement et avant l’heure limite d’acceptation des ordres 
le 30 mars 2017, conformément aux dispositions du Prospectus, pour nous permettre de 
préparer le début de la liquidation du Compartiment à la Date d’effet. Veuillez noter qu’en 
présence de circonstances jugées appropriées par les Administrateurs, un ajustement de 
dilution (destiné à refléter de manière plus juste la valeur des investissements au vu des 
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circonstances en présence) peut être appliqué, conformément aux dispositions du 
Prospectus, et faire baisser la valeur des produits des rachats. 
 
Rachat et conversion d’Actions 
 
Vous pouvez demander à faire racheter vos Actions ou à les convertir en actions de tout 
autre compartiment de la Société (sauf si ce type d’investissement n’est pas autorisé dans 
votre pays) en demandant à l’Agent de registre et de transfert d’effectuer le rachat ou la 
conversion, en contactant :  
 
RBC Investor Services Bank S.A, 
Agent de registre et de transfert 
14, Porte de France, 
L-4360 Esch-sur-Alzette, 
Grand-Duché de Luxembourg 
Téléphone : (352) 2605 9601 
Fax : (352) 2460 9937 
 
Ou en contactant l'établissement chargé du service financier en Belgique : 
 
CACEIS Belgium S.A., 
avenue du Port 86 C b320, 
B-1000 Bruxelles, 
Belgique. 
 
Si vous décidez de faire racheter vos Actions, le produit du rachat vous sera versé 
conformément aux dispositions du Prospectus, à l’exception du fait qu’aucuns frais ne 
seront prélevés (hormis dans les circonstances décrites ci-dessus) sur les rachats effectués 
suite aux changements décrits dans le présent avis.  
 
Nous pourrions avoir besoin de documents afin de vérifier votre identité, si nous ne les 
possédons pas déjà. Le versement des produits pourrait être retardé jusqu’à ce que nous 
ayons effectué cette vérification. Le produit des rachats vous sera normalement versé 
conformément aux instructions que vous nous avez communiquées. Si vous avez modifié 
vos coordonnées bancaires et ne nous en avez pas avertis, nous vous prions de 
transmettre vos coordonnées à jour par écrit à RBC Investor Services Bank S.A., à 
l’adresse susmentionnée.  
 
Si vous optez pour la conversion de vos Actions en actions d’un compartiment différent, le 
produit sera alors utilisé pour acheter des actions du/des compartiment(s) de votre choix au 
prix par action applicable à ce compartiment conformément aux dispositions du Prospectus.  
 
Comme toujours, une conversion ou un rachat de vos Actions peut avoir une 
incidence sur votre situation fiscale. Nous vous recommandons donc de prendre 
conseil auprès de vos conseillers professionnels sur les impôts applicables dans 
votre pays de citoyenneté, de domicile ou de résidence. 
 
Informations supplémentaires 
 
Les Administrateurs de la Société assument la responsabilité de l’exactitude de la présente 
lettre. 
 
Le montant des dépenses entraînées par la liquidation du Compartiment sera à la charge 
de Henderson Global Investors Limited, alors que les frais liés aux opérations de marché 
associés à la cession des investissements du Compartiment seront supportés par le 
Compartiment.  



 
 

 

 
Le changement sera publié sur notre site Internet www.henderson.com à compter de la date 
de la présente lettre. 
 
Comment nous contacter 
 
Pour toute question, veuillez vous adresser à l’Agent de registre et de transfert, RBC 
Investor Services Bank S.A. ou l'établissement chargé du service financier en Belgique, à 
l’aide des coordonnées susmentionnées. Les Investisseurs peuvent obtenir le Prospectus, 
les Documents d’Informations Clés pour l’Investisseur (« DICI »), les Statuts ainsi que les 
rapports annuel et semestriel de la Société gratuitement auprès du siège social et sur 
www.henderson.com.  
 
Pour les investisseurs belges, CACEIS Belgium S.A., avenue du Port 86 C b320, B-1000 
Bruxelles, Belgique, est l'établissement chargé du service financier en Belgique. Les 
Documents d’Informations Clés pour l’Investisseur (en anglais et français), le Prospectus, 
les Statuts ainsi que les rapports annuels et semestriels (en anglais) de la Société peuvent 
être obtenus gratuitement auprès de l'établissement chargé du service financier en Belgique 
 
Veuillez agréer l’expression de notre considération distinguée, 
 
 

 
 
 
Iain Clark 
Président du Conseil d’administration de Henderson Horizon Fund 
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